
 

Büyükşehir Gediz e de çare olacak gibi 

Siyasi partilerin büyükşehir belediye başkan adayları, Gediz Nehri’yle ilgili 
hazırladıkları dev projelerle seçmenden destek ararken, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı 
Çevre Yönetimi Genel Müdürü Muhammet Ecel, Manisa’ya gelerek ilgili müdürlüklerle 
Gediz Havzası’nın temizlenmesiyle ilgili toplantı yaptı. 
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Ersan ERDOĞAN 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Çevre Yönetimi Genel Müdürü Muhammet Ecel, Manisa’ya 
gelerek Gediz Havzası’nın temizlenmesinde yapılacak çalışmalarla ilgili olarak toplantı 
yaptı. Çevre ve Şehircilik Müdürlüğü Toplantı Salonu’nda yapılan toplantıya, Çevre ve 
Şehircilik İl Müdürü Mustafa Yılmaz,  İller Bankası Bölge Yöneticisi Bircan 
Kaynak,  Orman 4. Bölge Müdür Yardımcısı Yılmaz Kocaman, DSİ 22. Bölge Müdürü 
Yakup Gülay katıldı. Toplantıda 30 Mart Yerel Seçimleri’nin ardından Manisa’nın 
büyükşehir olmasıyla Gediz Havzası’nın temizlenmesinde en büyük işin düşeceği 
büyükşehir belediyesi ile yapılacaklar konuşuldu. Toplantı hakkında bilgi veren Çevre 
Yönetimi Genel Müdürü Muhammet Ecel, Gediz Havzası’nın yıllardır yapılan temizleme 
çalışmalarında Su ve Orman Bakanlığı’nın yaptığı çalışmalarla biraz yol alındığını, ancak 
istenen seviyelere ulaşılamadığını söyledi. Muhammet Ecel, Gediz’in temizlenmesinde 
öncelikli olarak atık su arıtma tesislerinin yapımı, katı atık depolama tesislerinin yapımı, 
OSB’lerin neden olduğu kirliliğin önlenmesi ve tarımsal kaynaklı kirliliğin önüne 
geçilmesi üzerinde duracaklarını vurguladı. İlçe belediyelerinin atık su arıtma tesisleri 
konusunda sorumluluklarını yerine getirmediğini belirten Muhammet Ecel, bu tesislerin 
yapılmasının büyükşehir belediyesi görevi olmasıyla işlerin daha da hızlanacağını ifade 
etti. Ecel, “Belediyeler, nasıl olsa büyükşehir olacağız deyip sorumluluklarını erteledi. 
İşlerin tek bir noktadan yapılması, büyükşehrin tüm ili kapsayan görev alanı ve bütçesi 
ile Gediz Nehri’nin temizlenmesinde daha hızlı yol alınacağını düşünüyorum” dedi. Ecel, 
Bakanlığın, Akıt su arıtma tesisleri ile Katı atık depolama tesislerine yüzde 45 hibe 
desteği verdiğini de hatırlattı. Toplantıda konuşan Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Mustafa 
Yılmaz,  çevrenin etkin şekilde korunmasını sağlamak için yerel yönetimlerin önemine 
vurgu yaparak, Büyükşehir belediyesinden Çevre Zabıtası kurulmasını talep edeceklerini 
kaydetti. 
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